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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Gulyás Gergely, Miniszterelnökséget vezető 
miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Milyen adatok állnak rendelkezésre a koronavírus 
elleni oltás mellékhatásairól?" 

Tisztelt Miniszter úr!

Az elmúlt időszakban hazánkban annyi oltást adtak be a koronavírus elleni védőltások különböző 
típusaiból, hogy azokra vonatkozóan már számottevő adattal kell rendelkeznie az oltást szervező 
Miniszterelnökségnek. Miután 1,5 millió honfitársunk részesült már oltásban, érdemes áttekinteni 
az oltásokkal kapcsolatos visszajelzéseket és az oltás tulajdonságaira vonatkozó adatokat.

Mindezekre tekintettel az alábbi kérdésre várom érdemi válaszát:

- Hány főnél jelentkezett a 2021. március 20-ig beoltottak közül bármely oltás vonatkozásában 
olyan mellékhatás, amely említésre méltó és rögzítésre került az illető egészségügyi adataiban 
(például allergiás reakció vagy más olyan tünet, ami miatt orvosi ellátás volt szükséges)?

- Amennyiben voltak ilyen komolyabb mellékhatások, azok mely vakcinával kapcsolatban merültek
fel és milyen esetszámban? 

- Volt -e súlyos mellékhatása bármelyik beadott oltásnak a 1,5 millió főből?

- Vezetnek -e olyan nyilvántartást az oltottak vonatkozásában, akik bár oltást kaptak, de rövid idővel
az oltás beadását követően mégis megbetegedtek a vírusban? Ha igen, hány főnél történt ilyen 
megbetegedés?

Budapest, 2021. március 22.

Tisztelettel,



Dr. Lukács László György

országgyűlési képviselő
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